
www.unidu.hr

Sveučilište u Dubrovniku
Uvijek prvi, uvijek bolji! • Semper primus, semper melior!

13.06.2015.  broj 282

Urednica priloga: Sandra Buratović, mag. rel. publ., Ured za odnose s javnostimaDubrovački vjesnik br. 3358
PLAĆENI OGLAS

Student Pomorskog 
odjela Maroje Pavlović, 
Odjela za elektrotehniku 
i računarstvo Leo Starić i 
Odjela za komunikologi-
ju Mislav Ćimić ispričali 
su razloge upisa studija 
na Sveučilištu u Dubrov-
niku i svoja iskustva tije-
kom studiranja.

Maroje Pavlović,
 student diplomskog 
studija Pomorstvo: 

„Odluka da nakon 
srednje škole obrazova-
nje nastavim na Pomor-
skom odjelu Sveučilišta 

u Dubrovniku i nije doš-
la kao neko iznenađe-
nje. Riječ je, zapravo, o 
nekom logičnom slijedu 
stvari. Cijeli sam život na 
neki način vezan za mo-
re, prvenstveno iz razloga 
što sam veliki dio djetinj-
stva provodio na Korču-
li. U konačnici, pohađao 
sam i srednju pomorsko-
tehničku školu, a bavlje-
nje pomorstvom već je, 
recimo, preraslo u tradi-
ciju u mojoj obitelji. Do-
duše, imao sam i drugih 
afiniteta pa me je tako 
interesirala i informati-
ka, ali je ipak odluka pa-
la na preddiplomski stu-
dij Pomorske tehnologije 
jahta i marina. Tome su 
vjerojatno pridonijela i 
iskustva starijih kolega 
s Pomorskog odjela, ko-
ja su redom bila pozitiv-
na. Glede zadovoljstva 
studijem, kako preddi-
plomskim, tako i diplom-
skim, recimo samo da mi 
nije nimalo žao što sam 
se odlučio za ovaj studij. 
Profesori, koji se na stu-
dente trude prenijeti svo-
je znanje, raspolažu ne 
samo velikim teorijskim 
znanjem već i praktičnim 
iskustvom, koje je ključ-
no za struku kakva je po-
morska. Upravo je zbog 
toga izvrsno što Sveuči-
lište u Dubrovniku ima i 
nautički i brodostrojarski 

simulator, čime je i sama 
kvaliteta studiranja pove-
ćana, jer se ne svodi samo 
na svladavanju teorije. 
Moje dosadašnje isku-
stvo studiranja na Sveu-
čilištu u Dubrovniku više 
je nego pozitivno. Obve-
ze koje nameće diplom-
ski studij Pomorstvo nije 
problem ispunjavati ako 
student ima dobre radne 
navike. Redoviti odlasci 
na predavanja, primjeri-
ce, znatno olakšavaju po-
laganje ispita. Ako pone-
kad i dođe do problema u 
svladavanju gradiva, pro-

fesori su voljni izići stu-
dentu u susret, pogotovo 
kada prepoznaju njegovu 
želju, trud i rad u svlada-
vanju vlastitih nedostata-
ka.“

Leo Starić, 
student 
Primijenjenog/
Poslovnog 
računarstva:

“Odlučio sam upisati 
ponajprije zbog prepo-
ruka prijatelja iz srednje 
škole koji su mi iznosili 
svoja iskustva na Odjelu 
za elektrotehniku i raču-
narstvo. Prije nego sam 
upisao studij, jedan od 
asistenata s Odjela bio je 
spreman porazgovarati sa 
mnom telefonski i odgo-
voriti na sve nedoumice. 
Primijenjeno/Poslovno 
računarstvo razlikuje se 
od sličnih studija na dru-
gim sveučilištima ponaj-
više jer je veći naglasak 
stavljen na programira-
nje, a ne na matematiku, 
što je mene najviše privu-
klo. Naravno, matematike 
i dalje ima poprilično, ali 
bez nje programiranje ne 
ide. Vrlo sam zadovoljan 
dosadašnjim iskustvom;  
profesori su vrlo susretlji-
vi i uvijek spremni pomo-
ći, čak i u pronalasku po-
sla, pa tako dio studenata  
(uključujući i mene) već 
na trećoj godini počinje 

raditi u struci. Diplomski 
je studij organiziran pri-
tom tako da su predava-
nja pretežno popodne pa 
studenti mogu raditi i pu-
no radno vrijeme. Studij 
Primijenjenog/Poslovnog 
računarstva preporučio 
bih budućim studentima 
jer je to smjer koji nudi 
gotovo siguran posao po 
završetku studija.“

Mislav Ćimić,
student druge godine 
preddiplomskog 
studija Mediji i kultura 
društva: 

„Kad sam odlučio na-
staviti svoje obrazova-
nje na akademskoj razi-
ni u rodnom Dubrovniku 
mnogi su me pitali zašto 
ne odem drugdje. Odgo-
vor je bilo posve jasan - 
Dubrovnik mi nudi više. 
Možda će to zvučati ne-
obično, ali je uistinu ta-
ko. Studij Mediji i kultura 
društva na Odjelu za ko-
munikologiju, koji sam 
odabrao, pruža teoret-
ska i praktična znanja i iz 
novinarstva i iz odnosa s 
javnostima. Čitav je niz i 
drugih kolegija koji pro-
pituju društvo kao cjeli-
nu i njegove brojne as-
pekte, pripremaju tako 
studente za svijet rada ko-
ji je u neprestanoj mijeni. 
O samom Gradu može se 
naučiti više jer je njego-

va slojevitost prikrivena 
prosječnom oku. Velika 
je privilegija studirati u 
Dubrovniku jer je to ono 
što voliš, ono što te ispu-
nja. U najmanju ruku, na 
Odjelu za komunikologi-
ju nauči se - dobro komu-
nicirati! Dobra pak komu-
nikacija ključ je uspjeha 
u poslovnom svijetu, ali 
i u osobnom životu. Me-
dijskim djelatnicima ona 
je kruh svagdanji, i u to-
me je njezina ljepota, ali 
i zahtjevnost jer javna ri-
ječ nosi i veliku odgovor-
nost.“

Rektorica prof. dr. sc. 
Vesna Vrtiprah i najbolji 
studenti Sveučilišta u Du-
brovniku potpisali su u 
Rektoratu Sveučilišta ugo-
vore o dodjeli državne sti-
pendije „A“ kategorije za 
2015. godinu. Uz rektori-
cu svečanosti su nazoči-
li i prorektori: za studije i 
studente prof. dr. sc. Željko 
Kurtela, za međunarodnu 
suradnju i znanost prof. 
dr. sc. Vlatko Lipovac i za 
poslovanje izv. prof. dr. sc. 
Ivona Vrdoljak Raguž.

Sveučilište u Dubrov-
niku „A“ državne stipen-
dije dodijelilo je, prema 
odvojenim rang-listama, 
redovitim studentima pr-
ve godine preddiplomskog 
studija: Eugenu Beloši s 
Odjela za komunikolo-
giju, Lei Dražeta s Odjela 
za ekonomiju i poslovnu 
ekonomiju i Timei Liška 

s Odjela za elektrotehni-
ku i računarstvo. Također, 
„A“ državna stipendija 
dodijeljena je i redovitim 
studentima viših godina 
preddiplomskih sveučiliš-
nih studija i/ili diplomskih 
sveučilišnih studija. Do-
bitnici su: Marko Okuka i 
Matko Klinac s Pomorskog 
odjela, Lucija Raguž i An-
te Zdilar s Odjela za eko-
nomiju i poslovnu eko-
nomiju, Miho Dobrašin i 
Vicko Prkačin s Odjela za 
elektrotehniku i računar-
stvo, Jelena Onukijević i 
Fran Nekvapil s Odjela za 
akvakulturu, Mislav Ćimić 
i Leona Rašica s Odjela za 
komunikologiju i Mari-
ja Fileva i Petar Nevžala s 
Odjela za umjetnost i re-
stauraciju. 

Studentica iz Makedo-
nije Marija Fileva naglasi-
la je kako je ova stipendija 

motivira da nastavi uči-
ti, truditi se i ulagati u se-
be. „Drago nam je da pre-
poznajete naš trud i da 
on nije uzaludan. Ova 
svečanost lijepa je ge-
sta Sveučilišta jer naš 
uspjeh je i uspjeh Sve-
učilišta u Dubrovniku“, 
izjavio je student Mislav 

Ćimić. 
Rektorica prof. dr. sc. 

Vesna Vrtiprah čestitala 
je svim studentima do-
bitnicima državne sti-
pendije „A“ kategorije. 
„Vaša izvrsnost i trud 
se isplate“, zaključila je 
rektorica Vrtiprah.

Naime, Ministarstvo 

znanosti, obrazovanja i 
sporta Republike Hrvat-
ske donijelo je odluku 
da se dosadašnja dodje-
la kategorije „A“ držav-
nih stipendija, koja je 
namijenjena izvrsnim 
studentima, prenese u 
potpunosti na sveučili-
šta, veleučilišta i visoke 

škole. Senat Sveučilišta 
u Dubrovniku, na svojoj 
120. sjednici održanoj 
2. travnja 2015., utvrdio 
je rang-liste studenata 
a rektorica prof. dr. sc. 
Vesna Vrtiprah donijela 
je Odluku o dodjeli „A“ 
državnih stipendija za 
2015. godinu.

Državne stipendije „A“ kategorije izvrsnim studentima

Zašto studiram na Sveučilištu u Dubrovniku?


